

SPONSOR THE ST. MALO CATHOLIC CAMPS!



ABOUT US

Since 1992, the Catholic School of Evangelization has been charged with the mission of providing impactful formation and creative opportunities to encounter the living Christ, the richness of the Catholic Church, and to live a life of vibrant faith proclaiming the Good News by word and witness.

OUR MISSION

The St. Malo Catholic Camps exist to provide campers and staff with new and exciting activities, grow in character, build lasting friendships, and most importantly, have fun in a faithfully Catholic setting! Sponsors are very important in our mission to continue providing young people with these impactful camps!

SPONSOR US!



Consider donating \$300-\$500. This allows us to hire more staff, make site improvements, and offer new activities for campers.



By sponsoring us, we will advertise your company on our website, social media, camp handouts and at all of our summer camp events!



We will keep your company in our prayers and your financial assistance will impact us greatly!

204 347-5396

INFO@CATHOLICWAY.NET



Saint Malo Catholic

CAMPS

catholiques de Saint-Malo

PARRAINEZ LES CAMPS CATHOLIQUES DE SAINT-MALO!



À PROPOS

Depuis 1992, l'École catholique d'évangélisation a pour mission d'offrir une formation pmarquante et des opportunités créatives pour rencontrer le Christ vivant, la richesse de l'Eglise catholique, et vivre une vie de foi vibrante en proclamant la Bonne Nouvelle par la parole et le témoignage.

MISSION

Les camps catholiques de Saint-Malo existent pour offrir aux campeurs et au personnel des activités nouvelles et passionnantes, développer leur caractère, nouer des amitiés durables et, plus important encore, s'amuser dans un cadre fidèlement catholique ! Les sponsors sont très importants dans notre mission de continuer à offrir aux jeunes ces camps percutants !

PARRAINEZ



Pensez à donner entre 300 \$ et 500 \$. Cela nous permet d'embaucher plus de personnel, d'améliorer le site et de proposer de nouvelles activités aux campeurs.



En nous parrainant, nous ferons la publicité de votre entreprise sur notre site Web, sur les réseaux sociaux, dans les documents du camp et lors de tous nos événements de camp d'été !



Nous garderons votre compagnie dans nos prières et votre aide financière nous impactera grandement !

204 347-5396

INFO@CATHOLICWAY.NET



Saint Malo Catholic

CAMPS

catholiques de Saint-Malo